
Zápis ze zasedání školské rady, konané dne 20. 2. 2023 
Přítomni:  

Zástupci rodičů:                Mgr. Ing. Romana Petráňová   

                                             Ing. Iveta Jelenová  

Zástupci zřizovatele:         Ing. Jiří Lála                                                 

    Ing.  Ondřej Chrást - omluven 

 Zástupci ped. pracovníků: Mgr. Martina Charvátová                                              

     Mgr. Věra Kejvalová  

 Jednání byla přítomna ředitelka školy Mgr. Michaela Rybářová.  

 Program jednání:  

1) Úvod: 
• zasedání zahájila a v první části v souladu s jednacím řádem vedla ředitelka školy  
• po přivítání pogratulovala nově zvoleným členům školské rady ke zvolení za členy ŠR 
• navrhla do programu zasedání body, ve kterých může poskytnout informace o chodu 

školy 
 

2) Projednání jednacího řádu ŠR: 
• jednací řád ŠR platný od 20. října 2014 byl členům ŠR zaslán v předstihu  
• nebyla navržena žádná změna jednacího řádu, hlasováním 5-0-0 byl vysloven souhlas 

se stávajícím jednacím řádem 
 

3) Volba předsedy školské rady: 
• předsedkyní školské rady byla zvolena p. Romana Petráňová, která se následně ujala 

vedení zasedání, 
• hlasováním 5-0-0 byl vysloven souhlas s volbou předsedy  

 

4) Schválení programu, zapisovatele, ověřovatele: 
• byl schválen program (informace ředitelky o provozu školy) 
• zapisovatelkou byla zvolena paní Kejvalová 
• ověřovatelem zápisu byl zvolen pan Lála 
• hlasováním 5-0-0 byl vysloven souhlas s programem školské rady, se zapisovatelem a 

ověřovatelem 
 

5) Informace ředitelky školy: 
a) Zápis do 1. tříd 

• do 1. tříd se pro školní rok 2023/24 bude přijímat cca 72 žáků do 3 tříd 
• počet spádových žáků zatím nevíme, předpokládaný zájem o přijetí do školy 

je cca 80-100 žáků, z tohoto důvodu se pravděpodobně bude o přijetí 
rozhodovat formou losování (v loňském školním roce mohly být přijaty 
všechny ”spádové” děti) 

• zřizovatel i školy promýšlejí postup proti „spádové turistice“ 



b) Provozní stav školy 
• obavy o provozní rozpočet, v současné době omezovány nákupy, šetření 

energiemi 
• v r. 2022 byla výrazná pomoc zřizovatele 

       c) Rekonstrukce školní jídelny  
• vypsáno výběrové řízení na zhotovitele  
• úprava provozu (cca červen 2023, možná září 2023) 
• diskuse k bufetovému výdeji (na setkání zástupců tříd z řad rodičů tento 

způsob výdeje preferován) 
 

       d) hlasování o možné změně začátku vyučování (8.00, 8.30, 9.00) 
• připravováno (závislé na vlastní kuchyni) 
• školská rada doporučuje požadovat pro platnost hlasování 80% účast a 

následně 80% souhlas se změnou 
 

6) Ostatní: 
• Dotaz na budoucnost 6. tříd: 
       Odpověď ŘŠ: to, zda budou slučovány 3 páté třídy do 2 šestých tříd závisí na 

počtu žáků, kteří by odcházeli na víceletá gymnázia (budeme 
vědět cca v květnu 2023) 

 

 

Návrh na další setkání školské rady: 29. 5. 2023 

Jednání bylo ukončeno v 17.45 hod.  

Zapsala: Mgr. Věra Kejvalová 

  

 


